
 

Zápis z jednání výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 
 
Termín: 19. 3. 2018 

Místo: restaurace Arkáda, nám. Svobody 32, Bučovice 685 01 

Čas jednání: 19:00 – 21:45 

Účast: Bedřich Chromek, Petr Galasovský, Jaroslav Hála, Pavel Rochovanský, Jan Stavělík, 

Jan Šťastník 

Host: Daniel Novák, Zuzana Svobodová, Radek Mašík, Petr Šíma, Pavel Brückner, Michal 

Havelka 

 
Program jednání 
 

1) Úvod, přivítání 
2) Fanzony MS 2018 
3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů a zápis z VV ČF 
4) Materiály z komisí ČF 
5) Materiály z regionálních komisí 
6) Informace ze sekretariátu – předpisy soutěží na sezonu 2018/2019 
7) Hodnocení výběrů dorostenců a starších žáků 
8) Regionální výběry – stav příprav, dorostenky, žákyně a mladší žáci 
9) Čerpání rozpočtu 2018 
10) Rozvojový plán regionu 
11) EFT v Brně 
12) Různé 

 
 

 

 

Ad1) Řídící hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné i hosty VV JMaZL – Daniela Nováka, Zuzanu 

Svobodovou a Radka Mašíka. Následně nechal odsouhlasit program jednání, který byl všemi schválen. 
 

Ad2) Bedřich Chromek předal slovo Zuzaně Svobodové k tématu fanzón pro MS 2018. Zuzana Svobodová 
představila společně s Radkem Mašíkem projekt fanzón MS 2018. Fanzóny jsou možností pro region či kraje, 

nejsou pro kraje povinné. Rozhodnutí záleží na VV JMaZL, zda tyto akce chce pojmout a organizovat. Akce 
mohou mít svůj potenciál a příležitost pro daný kraj. 

Proběhla delší diskuze i se členy VV JMaZL o možnostech, přínosech i zajištění fanzón a dále debata o 

zorganizování fanzón v obou krajích nebo jen v Brně. 
VV JMaZL probere tuto možnost do příštího jednání. 

 
Ad3) Petr Šíma informoval o nejzajímavějších bodech probíraných na jednání regionálních sekretářů i ze zápisu 

z jednání VV ČF: 

- VV ČF přijal novou koncepci pro práci s rozhodčími: nastavení vzdělávání rozhodčích; mělo by dojít 
k listinám rozhodčích pro dané soutěže 

- Úprava pracovní pozice i náplně regionálních metodiků, úprava ve vedení regionálních výběrů 
- Ekonomika a MŠMT: stále není jasně rozhodnuto o dotacích pro jednotlivé sportovní svazy; 

problematické období z hlediska fungování MŠMT; ČF si s touto situací zatím dokáže samostatně poradit 



 

- GDPR: za florbal je pověřen k zjišťování aktuálních informací k této problematice Jakub Furmánek, který 

bude informovat pracovníky ČF a následně i kluby, jak s touto záležitostí nadále fungovat 
- Program podpory č.3 Projekt rozvoje oddílů: Jan Koten, Michal Kokeš a Lukáš Bauer ve spolupráci 

s Janem Jirovským sesbírali data od oddílů, následně byl zpracován souhrn a výsledky byly předány 

zpět do oddílů, jak si oddíly vedou. Jan Šťastník ocenil probíhající PP3 a označil současné aktivity a 
setkání v tomto projektu za jedno z nejpřínosnějších ze strany Českého florbalu. Jan Šťastník dále 

doporučil, že by bylo dobré doplnit výstupy o to, co a jaké aktivity má konkrétní oddíl dle svých vizí dále 
zlepšovat a kde jsou jeho aktivity optimální nebo dostačující. 

VV JMaZL bere vše na vědomí. 
 

Přeřazen Ad11) Petr Šíma informoval, že proběhla schůzka s brněnskými oddíly ohledně společné propagace 

akce a poskytnutí dobrovolníků na EFT. Petr Šíma dále informoval, že je uzavřena smlouva s DRFG arénou a 
město poskytne dotaci 600 000,- na uskutečnění akce EFT v Brně. 

 
Ad4) Bedřich Chromek informoval o jednání Komise regionů a rozvoje oddílů. Důležité dvě oblasti: 

Oblast regionálních složek – každý regionální sekretariát by měl mít vlastní kancelář; financování 

kanceláře bude zajištěno z celostátního rozpočtu 
Oblast rozvoje oddílů – pokračuje projekt PP3, budování role a vzdělávání manažera, vzájemné sdílení 

know-how mezi oddíly; vypsány programy podpory č. 1, 2 i 3. 
Další materiály z komisí ČF od minulého jednání nepřišly. 

VV JMaZL bere na vědomí. 
 

Ad5) Materiály z regionálních komisí: 

KRD: předseda Jan Stavělík informuje: 
- Aktuálně probíhá anketa o volbu nejlepšího rozhodcovského páru regionu. Již byla odeslána řada hlasů 

v anketě. Pro vítězný pár by měla být připravena odměna.  
- Budou dodány mikiny rozhodčím, kteří se posunuli na licenci (C, D i E). Mikiny pro rozhodčí mají mezi 

arbitry pozitivní ohlasy. 

- Aktuální nominace rozhodčích na poslední víkendy jsou kritické. Nezbývají žádní náhradní rozhodčí na 
víkend nebo jich je dokonce nedostatek. Diskuze nad problémem nedostatku rozhodčích a možnostech 

zlepšení. Chystá se návrh na navýšení odměn. 
VV JMaZL schvaluje cenu pro vítěze ankety o rozhodčích. 

DK: Michal Havelka informuje o uděleném rozhodnutí DK, která řešila chování rodičů hráčů družstva dorostenců 

ŠSK ZŠ Očovská Hodonín při zápase 2.ligy dorostenců. Snaha sekretariátu a DK nejen o represi, ale i podporu 
klubu při práci s fanoušky a rodiči. Spolupráce na organizaci semináře k výchově mládeže a zapojení i 

komunikace s rodiči. 
V návaznosti na to chystá sekretariát akci na podporu zlepšení chování fanoušků/rodičů při zápasech 

mládežnických soutěží. 
VV JMaZL bere na vědomí. 

 

Ad6) Petr Šíma upozornil na předpis Regionální ligy pro následující sezónu 18/19, kde bude podmínkou pro 
vstup do soutěže přihlášení alespoň jednoho mládežnického družstva. Tato podmínka byla VV JMaZL 

odsouhlasena již před touto sezónou a je zanesena ve formě upozornění již v předpisu letošní sezóny 17/18. 
Proběhla diskuze nad možností nesplnění této podmínky, ale řešení finanční sankcí, anebo přímé dodržení 

podmínky pro vstup do soutěže. Proběhlo hlasování nad možností nesplnění podmínky, ale udělení pokuty. 

Hlasování VV JMaZL: pro 0, proti 4, zdrželi 2. 
VV JMaZL odsouhlasil nutnou podmínku přihlášení alespoň jednoho mládežnického družstva v 

předpisu Regionální ligy na sezónu 18/19 pro vstup do soutěže. 
 

Ad7) Pavel Brückner upozornil na přiložené hodnocení z průběhu tréninků i závěrečného turnaje od trenérů 
starších žáků a dorostenců Jihomoravského a Zlínského kraje. Aktuálně nemáme k dispozici pouze hodnocení 

dorostenců Jihomoravského kraje od Rostislava Kohúta. 



 

Ad8) Pavel Brückner informoval o přípravách na závěrečný turnaj žákyň a dorostenek v Plzni a závěrečný turnaj 

mladších žáků v Ostravě. Pro žákyně je připravené mini soustředění v Brně o víkendu 12.-13.května v hale na 
VUT Brno. Součástí budou 3 tréninkové jednotky včetně testování hráček, vzdělávací přednáška i společná 

teambuildingová aktivita. 

 
Ad9) Bod přesunut na dubnové jednání. 

 
Ad10) Petr Šíma informoval, že postupně probíhají schůzky s oddíly. Momentálně s těmi, které mají zpravidla 

pouze jedno družstva v soutěžích anebo s menšími oddíly. Petr Šíma se zúčastňuje vyhlášení sportovců okresu. 
Debata nad bílými místy na mapě. Kdo má tip na zodpovědnou nebo nadšeneckou osobu, ať pošle kontakty na 

Petra Šímu. 

 
Ad11) Přeřazen a řešen dříve, před bodem 4. 

 
Ad12) Daniel Novák informuje o stavu programu z MŠMT Můj klub. Diskuze nad programem ČF ve spolupráci 

s Komerční bankou stavby hal se zapojením oddílů. Letáky a plakáty do škol pro propagaci EFT. 

 
 

 
Termín dalšího jednání: 16. 4. 2018 – restaurace Arkáda Bučovice 

 
 

Konec: 21:45 

Zapisovatel: Pavel Brückner 
 

 


